
Protokół Nr XXXIiy2022 
z XXXII sesji V m kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 25 sierpnia 2022 r. 

XXXII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
11b, 22-442 Adamów 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz. 10:19 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Krawczyk Ryszard 
4. Pan Kuryło Jacek Marian 
5. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

6. Pani Polakowska Urszula Mariola 
7. Pani Skiba Bożena Ela 
8. Pani Słota Katarzyna 
9. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
10. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Radni nieobecni: 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
3. Pan Kostrubiec Piotr 
4. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
5. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
2. Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy 
3. Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
4. Pan Marek Barcicki - Radca prawny 
5. Pani Agnieszka Kuropatnicka - Nauczyciel zastępuj ący 
6. Pani Anna Romaszko - Inspektor ds. Oświaty, Zdrowia i Sportu 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2,3) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych 
i doradców zawodowych 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi publicznej do kategorii dróg gminnych 
na terenie Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie pism 

11. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XXXII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 10, co stanowi niezbędne quorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem, po czym zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać 
głos? 

Głos zabrał Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów, który złożył wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad jeszcze jednej uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości przez gminę. Wójt zaznaczył, że chodzi tutaj o dwie działki, które 
będziemy zakupywać pod drogę do Malinówki. Wójt argumentował, że akurat tego projekt 
uchwały nie udało się przygotować przed sesją, ale już te podziały są zatwierdzone, 
a projekt uchwały dotyczy dwóch działek 6-metrowych wyciętych z działek od osób 
prywatnych. 

Innych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono. 

Przewodnicząca Bożena Skiba zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia nowego porządku 
obrad XXXII sesji Rady Gminy Adamów. 

Głosowanie imienne. 
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Za przyjęciem nowego porządku obiad XXXII sesji Rady Gminy Adamów głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, 
Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem nowego porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy Adamów ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że nowy porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXXI sesji VIII kadencji z dnia 
29 lipca 2022 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, 
Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot. Nr 6) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował za protokołu 
obrad z poprzedniej sesji przyjęciem ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXXI sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 29 lipca 2022 roku został przyjęty. 

Ad 4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła złożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, że projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości został wprowadzony do porządku obrad XXXII 
sesji Rady Gminy Adamów w poz. nr 10. 

Ad. 5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 

(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
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Skarbnik Gminy poprosiła Radę o zgodę na wprowadzenie otrzymanych dochodów. 
Skarbnik zasygnalizowała taką potrzebę z uwagi, iż od czasu, kiedy zostały przygotowane 
materiały, na dzisiejszą sesję otrzymała informację z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego 
0 zwiększeniu dotacji na wypłatę świadczeń 40 zł dla osób, które zapewniają wyżywienie 
1 zakwaterowanie uchodźcom. Poinformowała również Radę o otrzymaniu dotacji dla szkół, 
w związku z nauką dzieci z Ukrainy, na wypłatę zasiłków rodzinnych, również 
dla obywateli z Ukrainy oraz o zwiększonej subwencji oświatowej na podwyżki. Skarbnik 
zaznaczyła, że w przypadku gdy Rada wyrazi zgodę na wprowadzenie tych zmian, 
będzie miało to odzwierciedlenie w wieloletniej prognozie finansowej, gdzie należy 
uaktualniać wysokość subwencji, dotacji, dochodów, jak również wydatków. 

Radni wyrazili zgodę na proponowane zmiany. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zasadność wprowadzonych zmian. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot Nr 9) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 10) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazując, iż zasadność proponowanych zmian 
została omówiona przy podjęciu poprzedniej uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot. Nr 11) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych 
i doradców zawodowych. 

Radca prawny Marek Barcicki oraz Pani Anna Romaszko- Inspektor ds. Oświaty, Zdrowia 
i Sportu omówili projekt uchwały, wskazując, iż zgodnie z art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 
26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela, tygodniowy, obowiązkowy wymiar godzin zajęć 
specjalistów wymienionych w uchwale, określa organ prowadzący i maksymalnie są to 22 
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godziny tygodniowo. Poinformowano również, że dodatkowo od września, katalog ten 
został rozszerzony o pedagoga specjalnego i terapeutę pedagogicznego. Następnie 
zaznaczono, że przepis nakazuje zatrudnić tych fachowców w szkołach podstawowych 
i średnich, jednakże na rynku pracy nie ma tylu specjalistów i problem dotyczy całego kraju. 
Wskazano, że o ile w przypadku pedagogów zastosowano okres przejściowy do 2026 r. 
i są dopuszczane osoby z mniejszymi kwalifikacjami, to psycholog już musi mieć 
odpowiednie referencje. Przekazano następnie informację, że Szkoła Podstawowa w Szewni 
Górnej znalazła psychologa, natomiast Szkoła Podstawowa w Suchowoli jest na etapie 
rekrutacji. 

Projekt uchwały odczytała Pani Anna Romaszko- pracownik Urządu Gminy Adamów. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot. Nr 13) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał, Prot. Nr 14) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi publicznej do kategorii dróg gminnych 
na terenie Gminy Adamów. 

Sekretarz Gminy Piotr Szmidt wskazał, że projekt uchwały radni dostali wraz z materiałami 
do dzisiejszej sesji. Następnie podkreślił, że projekt zawiera również mapkę z zaznaczonymi 
drogami, które chcemy zaliczyć do kategorii dróg gminnych. Sekretarz poinformował, 
że w punkcie 3 nastąpi drobna zmiana odnośnie do drogi w Adamowie i będzie ona miała 
długość ok. 273 m, a wynika to z faktu, że wchodzimy w pas drogi powiatowej i wartość 
ta w projekcie ulegnie zwiększeniu. Sekretarz zapytał, czy są jakieś pytania dotyczące 
projektu uchwały? 

Radny Jan Kawałko zapytał, czy Sekretarz Gminy przygotowywał projekt uchwały? 
Sekretarz Piotr Szmidt potwierdził. 
Radny Jan Kawałko wskazał, że w piśmie z dnia 17 listopada 2021 r. Informował, o jakie 
drogi konkretnie chodzi w Rachodoszczach. Ponadto dodał, że jedna z dróg została 
całkowicie pominięta, natomiast w ogóle nie rozumie, dlaczego tylko dla części z całego 
ciągu drogi, która jest między drogą powiatową a drogą gminną, nadawany jest numer. 
Radny zaznaczył, że z drugiej strony również mieszkańcy posiadają dojazdy do posesji, 
a w innych miejscowościach nadawane są numery całym ciągom dróg. Dodał następnie, 
że nadanie numeru nie wiąże się z budową drogi, więc naprawdę nie rozumie, 
co spowodowało, taki zapis, podkreślając dodatkowo, że cały ciąg drogi to jeden i ten sam 
numer działki. Radny zaproponował więc, aby zmienić zapis w uchwale 
„do drogi 110825L" i w ten sposób cała droga otrzyma numer. 

Sekretarz Piotr Schmidt odpowiedział, że tak został przygotowany projekt uchwały, bo taki 
wniosek złożono do Zarządu Powiatu Zamojskiego, po czym zatwierdziła go Rada Powiatu 
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Zamojskiego. Sekretarz zaznaczył, że w tej chwili musimy przyjąć uchwałę w takiej formie, 
w jakiej została przygotowana. 

Radny Jan Kawałko nie zgodził się z tą argumentacją, zaznaczając, że tak nadawać 
numerów drogom nie wolno. 

Radny Jan Teterycz zapytał jakim prawem Pan Sekretarz podzielił drogę, przełamał 
te numery? Następnie zaznaczył, że w jego ocenie to poważny błąd. 

Radni Jan Kawałko i Jan Teterycz stwierdzili, że nie przyjmują tego rozwiązania w ogóle. 

Radny Kawałko poprosił o wykreślenie projektu z przyjęcia i na tym zakończyć. 

Następnie próbowano ustalić długość całego ciągu dróg i wypracować optymalne 
rozwiązanie. 

Przedmiotową dyskusję przerwał Wójt Gminy Adamów, stwierdzając, że radny nie jest tylko 
po to, żeby na sesji pokazać, pomyłki urzędnika. W ocenie Wójta, jeżeli radny wiedział, 
że wkradł się błąd, mógł to zasygnalizować przed sesją, przyjść do Gminy lub zadzwonić, 
aby można było to poprawić, albo przygotować się na odpowiedź. Wójt stwierdził, że nie 
jest to dyskusja na obrady sesji, gdzie płacimy za tłumaczenia, za czas, za wszystko. 

Radca Marek Barcicki zaznaczył, że sprawa jest dość prosta. Zaproponował, aby to, co 
dzisiaj jest uzgodnione przyjąć, a do następnej sesji wystąpić do Zarządu, żeby nadać na 
pozostałej długości drogi ten sam numer. 

Sekretarz- Piotr Smidt zaproponował, iż sprawdzi długość problematycznej drogi. Stwierdził 
również, że do Zarządu Powiatu występowano bez podawania długości wnioskowanych 
dróg. 

Wójt Gminy Adamów- Dariusz Szykuła wytłumaczył natomiast problemy związane 
z określeniem długości dróg, których tak naprawdę bez wykonanego projektu budowy 
ustalić jest trudno, oraz jeszcze raz poprosił o zgłaszanie wszelkich uwag niejasności 
i błędów przed sesją, aby uniknąć niepotrzebnej dyskusji przedłużającej posiedzenia sesji 
generujące koszty związane z jej obsługą. 

Radny Jan Kawałko stwierdził, że właśnie informuje, iż przedmiotowy dokument został źle 
sporządzony. 

W celu dokonania wglądu do akt powyższej sprawy Przewodnicząca Rady Gminy Adamów-
Bożena Skiba ogłosiła 15-minutową przerwę. 

Po przerwie 

Radny Jan Teterycz poprosił Przewodniczącą Rady Gminy Adamów o możliwość zadania 
pytania do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów udzieliła głosu radnemu. 

Radny Jan Teterycz poinformował, że już wspominał na poprzednich obradach sesji, o tym, 
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że droga w Adamowie miała być budowana przez kogoś innego i wówczas Pan Wójt i Pan 
Sekretarz zarzucili mu, że czegoś takiego nie było. Radny Teterycz zapytał, czy dalej 
zarzuca mu się, że to jest nieprawda? 

Wójt odpowiedział, że nigdy nie słyszał, żeby ktoś u nas budował prywatnie drogę. 

Radny Jan Teterycz stwierdził, że przeczyta to, co powiedział Wójt, dokładnie podczas 
obrad sesji 13 września w 2013 roku, gdyż w ocenie radnego Wójt wprowadził w błąd 
Radę, udzielając pseudo bonifikaty. Po tych słowach radny odczytał fragment protokołu 
„Zabierając głos, Wójt poinformował, że Pan zadeklarował, że zakupi 
kostkę na budowę drogi, natomiast Gmina kostkę położy". Pan Jan Teterycz zaznaczył, 
iż Rada zrozumiała wtedy, że nie będzie ponosić kosztów na budowę tej drogi. Radny 
poinformował zebranych, że dzisiaj mówi się, że to jest nieprawda i czegoś takiego nie było. 
Radny zaznaczył, że z podobną sytuacją mieliśmy do czynienia podczas próby budowy 
jednej z dróg w 2016 r. Jan Teterycz zaznaczył, że to jest już któraś rzecz z kolei, którą 
radni podejmują i dodał, że tracą na tym mieszkańcy, bo to oni płacą podatki i to z naszych 
podatków jest to finansowane. 

Wójt potwierdził, że były prowadzone rozmowy, odnośnie do naprawy tej drogi 
zaznaczając, że Pan obiecał, iż da starą trylinkę. Chodziło wówczas o naprawę drogi 
naprzeciwko piekarni, gdyż były powybijane doły i nie dawało się tamtędy przyjeżdżać. 
Wójt zaznaczył, że nikt całej drogi jeszcze Gminie nie zrobił i żaden przedsiębiorca takiego 
prezentu nam nie dał. Wójt podkreślił, że jeżeli chodzi o budowę dróg, to powinny być one 
robione wszędzie i dlatego też zakupowaliśmy grunt na Malinówkę, żeby można było zrobić 
dojazd. W dalszej części wypowiedzi wskazał, że droga od Kolonii Suchowola biegnie przez 
Lasy Państwowe oraz gminę Krasnobród i zapytał, czy tam również należy drogi nie robić 
i ktoś ma sam ją sobie wybudować? Wójt zaznaczył następnie, że drogi buduje się dla 
mieszkańców, po czym stwierdził, że jeżeli radni nie chcą budować drogi, to tego wniosku 
może nie składać. Następnie zaznaczył, że chyba były po to Komisje, po to dyskutowaliśmy 
z godzinę, żebyśmy wiedzieli, czy mamy ten projekt składać, bo patrząc z pozycji Urzędu 
Gminy, to nam powinno zależeć na tym, żeby pozyskiwać jak największe środki 
na infrastrukturę oraz na wszystko, co tylko można. 

Radny Jan Teterycz odniósł się do wypowiedzi Wójta, stwierdzając, że to nie jest prezent 
od Pana tylko Pan dostał bonifikatę. I niech Pan nie mówi, że to jest prezent 
od jakiegokolwiek przedsiębiorcy. 

Wójt odpowiedział, że bonifikaty nie udziela on tylko Rada Gminy. Podkreślił również 
że bonifikaty w przeszłości udzielano w różnych miejscowościach w Bondyrzu, Suchowoli, 
Adamowie. I tutaj chyba nie rozpatruje się tego imiennie, czy człowieka lubimy, czy nie 
lubimy, tylko wszystkich staramy się traktować jednakowo. Wójt stwierdził, że jeżeli radni 
chcą, to należy sięgnąć do dokumentów, ilu Rada Gminy udzieliła bonifikat i komu. 
W dalszej części wypowiedzi Wójt zaznaczył, że wszystko jest do sprawdzenia, ale tego 
typu działania oraz obszerne dyskusje należy prowadzić podczas obrad poszczególnych 
Komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała powrót do uchwały. 

Radny Jan Kawałko stwierdził, że oczekuje wyjaśnień, dlaczego zaistniała taka sytuacja 
i kto popełnił błąd. Następnie radny dodał, że drogę położoną na działce o numerze 
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ewidencyjnym 1133 również należy nadać numer. 

Piotr Szmidt- Sekretarz Gminy Adamów odpowiedział, że działka 1133 ma nadany numer 
drogi. Sekretarz przyznał następnie, że za zaistniałą sytuację można obwiniać tylko jego, 
gdyż nie sprawdził dokładnie kilometrażu. Wyjaśnił również, że pracownik policzył 
kilometraż do złączenia tych dwóch dróg o numerze 637 i 636. W związku z powyższym 
w ocenie Sekretarza należy z projektu uchwały wykreślić punkt piąty z paragrafu 
pierwszego. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, kto z radnych jest za, aby ten punkt wykreślić, a na 
następną sesję przygotować nowy projekt uchwały. 
Rada Gminy Adamów jednogłośnie zgodziła się na wykreślenie punkty piątego, (za 10, 
przeciw 0, wstrzymał się 0) 

Sekretarz Gminy Piotr Szmidt odczytał projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, 
Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot Nr 15) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował za przyjęciem 
uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 16) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Wójt Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały, wskazując, zasadność jej podjęcia. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, 
Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot Nr 17) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował za przyjęciem 
uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 17) 
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Ad. 11. Rozpatrzenie pism. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów przekazała informację, o wynikach analizy rocznych 
oświadczeń majątkowych według stanu na dzień 31 grudnia 2021 r. złożonych przez Radnych Rady 
Gminy Adamów. 

Radna Urszula Polakowska przeczytała pismo nadesłane przez Starostę Zamojskiego informujące, 
iż Powiat Zamojski prowadzi usługi indywidualnego transportu "door-to-door". Usługa transportowa 
kierowana jest do mieszkańców powiatu zamojskiego, z utrudnionym dostępem do służby zdrowia, 
rehabilitacji, urzędów, sklepów, aptek, miejsc użyteczności publicznej, miejsc społeczno-kulturalnych, 
a celem usługi jest aktywizacja społeczno-zawodowa 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów przekazała do rozpatrzenia przez Komisję Skarg Wniosków 
i Petycji, petycję w sprawie utworzenia oddziału zmilitaryzowanej samodzielnej obrony i zakupu broni 
dla każdego rdzennego polskiego mieszkańca gminy. 

Ad. 12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Radny Jan Kawałko zapytał Wójta Gminy Adamów, czy samochody strażackie, które praktycznie 
cały rok stoją, a są opłacane, (ubezpieczenie, przegląd techniczny itd) mogą być 
użyczane do wyjazdu na dożynki oraz inne uroczystości, a także, czy mogą one zostać wykorzystane 
do innych celów społecznych? 

Wójt odpowiedział, że nie jest dysponentem samochodów jednostek Straży Pożarnej. Tam, gdzie 
niektórzy Wójtowie chcieli dysponować tym mieniem, to mieli prokuraturę na głowie, także 
zaznaczył, że nie będzie dysponował tymi samochodami. Jednocześnie zaznaczył, że Teraz będą 
zawierane nowe umowy może inne umowy i zobaczymy, co się uda zrobić. 

Radca prawny zaznaczył, że obecnie zmieniły się przepisy i zobaczymy, czy będzie można dokonać 
tego typu działań. Jest nowa ustawa o Ochotniczych Strażach Pożarnych, która reguluje całe 
postępowanie. Gminy będą musiały ze strażami zawrzeć umowy o współpracy i tam będą określone 
zobowiązania gminy i zobowiązania straży i sposób finansowania Te umowy są już przygodowe, 
ale nie są jeszcze podpisane, gdyż jesteśmy na etapie sprawdzania ich pod względem prawnym. 

Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena 
Skiba zamknęła XXXII sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 

9 


